

蜂蜜酒釀造工作坊

2025年2月22日

條款及細則：

1. 是次活動名額有限，以先到先得形式分配，額滿即止。成功報名者將獲由香港恒生大學發展及校友事務處（下稱「本處」）發出之確認電郵以通知付款安排。
2. 參加本活動屬自願性質，參加者需自行承擔所有風險及責任。若有任何身體狀況或食物敏感，請自行評估是否適合參與。
3. 每名校友可帶同最多一位年滿 18 歲或以上親友以原價參加是次活動，本處保留限制或拒絕接受報名的權利。成功報名並繳交費用後，在任何情況下所有報名不設更改，已繳款項不設退還，參加名額亦不得轉讓或兌換現金。
4. 活動或因應當日天氣情況而更改，如活動當天上午 10:00 前，香港天文台發出紅色或黑色暴雨警告、八號或以上熱帶氣旋警告或山泥傾瀉警告，活動將會取消。本處將以短訊通知參加者，並於稍後公佈改期或其他安排。
5. 活動期間，請遵守職員指示，如任何設備、器具、裝置或其他財物遭到任何損壞或損毀（正常損耗除外）、偷竊或被移走，參加者須按價賠償，有關單位保留追究權利。
6. 參加者不得以任何形式妨礙本活動進行，主辦單位有權終止該等人士參與本活動。
7. 參加者請自行保管財物，如有遺失，主辦單位恕不負責。
8. 根據香港法律，不得在業務過程中，向未成年人售賣或供應令人醺醉的酒類。參加者必須年滿 18 歲方可參與是次活動。如本處或服務供應商提出要求，參加者必須出示其年齡證明，例如身份證、護照或旅遊證件等。
9. 本處與是次活動服務供應商並無關聯。若參加者與相關服務供應商之間所引起或導致的紛爭、投訴或索償，包括但不限於服務供應商提供之任何產品及/或服務之品質及供應量，以及相關條款及細則或服務使用所帶來的任何後果，本處概不負責。
10. 已收集之個人資料會用作是次活動記錄、通訊或聯絡之用途、日後與大學及香港恒生大學校友會之相關的聯繫用途，如大學及校友最新資訊及宣傳活動等。
11. 本處將於是次活動中拍攝、錄影或以其他形式記錄所有參加者的活動情況，以作發布、進行其他宣傳或推廣活動之用、或上載到互聯網。合資格參加者於登記及提交表格時，即表示同意上述條款。
12. 參加者必須同意遵守及接受此活動條款及細則。
13. 本處保留隨時更改此活動內容、上述條款及細則的權利，恕不另行通知。如有任何爭議，本處保留一切最終決定權。條款及細則中文版與英文版之文義有任何歧異，概以中文版為準。

Craft & Sip – A Brewery Adventure

22 February 2025

Terms and Conditions:

1. Seats for this event are limited and will be allocated on a first-come, first-served basis. Alumni who have successfully enrolled will receive a notification email from the Advancement and Alumni Affairs Office of The Hang Seng University of Hong Kong (hereinafter referred to as "The AAAO") for payment arrangement.
2. Participation in the event is voluntary, and participants must assume all risks and responsibilities. Those with food allergies are advised to assess their health conditions and suitability for the event.
3. Each alumnus/alumna can bring up to one family member or friend (aged 18 or above) to participate in the event at the original price. The AAAO reserves the right to accept, restrict and reject any registration. Once registration is successful and payment is made, no changes to the registration will be allowed under any circumstances. Payments are non-refundable, and participation slots are non-transferable and cannot be exchanged for cash.
4. The event may be subject to change or cancellation due to weather conditions on the event day. If a Red Rainstorm Warning, Black Rainstorm Warning, Typhoon Signal No.8 or above, or Landslip Warning is issued before 10:00 am on the event day, the event will be cancelled. The AAAO will inform participants via SMS and announce rescheduling or other arrangements later.
5. Participants should observe any direction given by the staff during the event. If any equipment, tools, devices, or other property are damaged, destroyed (except fair wear and tear), stolen, or removed, participants are liable for compensation, and the relevant authorities reserve the right to pursue legal action.
6. Participants must not disrupt the event in any way. The AAAO reserves the right to revoke the participation of such individuals if they intentionally engage in inappropriate behaviour without prior notice.
7. Participants should take care of and safeguard their personal belongings. The AAAO is not responsible for any loss or damage.
8. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business. Participants must be aged 18 years or above to participate in this event. They must also provide proof of age, e.g. identity card, passport or other travel documents, for inspection upon the request by the AAAO or event service provider.
9. The AAAO and event service provider are not affiliated. The AAAO is not responsible for any disputes, complaints, or claims arising from or related to services provided by the service provider, including but not limited to the quality and quantity of products/services provided, terms and conditions, or consequences of service use.
10. All personal data collected will be used for event records and communications with the University and The Hang Seng University of Hong Kong Alumni Association (HSUHKAA), such as latest news of the University and alumni development, alumni activities, etc.

11. The AAAO will capture, record, or otherwise document the activities of all participants in this event for publication, promotion, uploading to the internet, or other promotional activities. Eligible participants agree to these terms upon registration and submission of the form.
12. Participants must accept and agree to abide by the terms and conditions listed herein.
13. The AAAO reserves the right to change the event content, terms and conditions at any time without prior notice. In case of any disputes, the decision of the AAAO shall be final and binding. In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of the terms and conditions, the Chinese version shall prevail.